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Protokół nr VIII 
 

Z VIII Sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Brwinowie, która odbyła się 22 października 2024  

w sali konferencyjnej przy ul. Turystycznej 4 w Brwinowie. Obrady rozpoczęto o godz. 17:05,  

a zakończono o godz. 18:35 tego samego dnia. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki otworzył VIII Sesję Rady 

Miejskiej w Brwinowie. Poinformował również, że obecnych na sali jest 18 radnych co oznacza, 

że podejmowane rozstrzygnięcia przez Radę Miejską w Brwinowie będą prawomocne. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki przedstawił porządek obrad VIII Sesji 

Rady Miejskiej w Brwinowie. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacje Burmistrza Gminy Brwinów wraz z analizą oświadczeń majątkowych. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

5. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

5.1. zmiany uchwały nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2023 

roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2024-2034 

(RM0006.71.2024); 

5.2. zmian w uchwale budżetowej nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia  

20 grudnia 2023 r. (RM0006.72.2024); 

5.3. rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Owczarnia dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2025 r. (RM0006.66.2024); 

5.4. rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Falęcin dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego w 2025 r. (RM0006.65.2024);  

5.5. rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Czubin dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego w 2025 r. (RM0006.63.2024); 

5.6. rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Kotowice dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2025 r. (RM0006.64.2024); 

5.7. zmiany regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw i innych 

świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Brwinów (RM0006.68.2024); 

5.8. przyjęcia Gminnego programu osłonowego w zakresie transportu osób niepełnosprawnych 

ze spektrum autyzmu na zajęcia integracyjne i terapeutyczne na rok 2025. 

(RM0006.67.2024); 

5.9. określenia na terenie gminy Brwinów miejsc publicznych, na terenie których nie będzie 

obowiązywał zakaz spożywania napojów alkoholowych (RM0006.69.2024); 



str. 2 
 

5.10. przyjęcia planu pracy na II półrocze 2024 roku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Brwinowie (RM0006.62.2024). 

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki poinformował, że wpłynęły dodatkowe 

projekty uchwał po tym jak została już zwołana sesja i zaproponował aby wprowadzić zmianę  

w porządku obrad poprzez wprowadzenie ich do porządku w podpunktach: 5.11 przekazania  

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie skargi na uchwałę Rady Miejskiej  

w Brwinowie (RM0006.73.2024), 5.12 obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego na 2025 rok ((RM0006.74.2024), 5.13 określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na 2025 rok (RM0006.75.2024), 5.14 w sprawie udzielenia 

Województwu Mazowieckiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie 

zadania „Rozbudowa dwóch skrzyżowań na DW nr 719 na terenie gminy Brwinów – skrzyżowanie 

z ulicą Kępińską w Brwinowie od km 27+801,80 do km 28+051,80 oraz skrzyżowanie  

z ul. Jodłową w Brwinowie od km 27+570 do km 27+730 ( RM0006.76.2024). 

 

Głosowano wniosek w sprawie 

Zmiany porządku obrad poprzez dodanie podpunkty: 5.11 przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Warszawie skargi na uchwałę Rady Miejskiej w Brwinowie 

(RM0006.73.2024), 5.12 obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

na 2025 rok ((RM0006.74.2024), 5.13 określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2025 rok (RM0006.75.2024), 5.14 w sprawie udzielenia Województwu 

Mazowieckiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie zadania 

„Rozbudowa dwóch skrzyżowań na DW nr 719 na terenie gminy Brwinów – skrzyżowanie z ulicą 

Kępińską w Brwinowie od km 27+801,80 do km 28+051,80 oraz skrzyżowanie z ul. Jodłową  

w Brwinowie od km 27+570 do km 27+730 ( RM0006.76.2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, 

Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman 

Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że Rada Miejska  

w Brwinowie zmieniła porządek obrad jednogłośnie. 
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3. Informacje Burmistrza Gminy Brwinów wraz z analizą oświadczeń majątkowych. 

 

Burmistrz Arkadiusz Kosiński przedstawił informacje w sprawie skierowania przez Prezesa 

Sądu Rejonowego w Pruszkowie 68 osób do prac na cele społeczne na terenie gminy Brwinów  

w roku 2025. Kolejna informacja dotyczyła przeprowadzenia analiz oświadczeń majątkowych 

osób pełniących funkcje publiczne w samorządzie gminnym, które były bez uwag. Przedstawił 

również radnym kluczowe tematy obecnie realizowane przez Urząd Gminy Brwinów. 

 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki poinformował o zawiadomieniu 

Wojewody Mazowieckiego o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie nieważności 

uchwały nr VII.55.2024 z dnia 26 września 2024 roku ws uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta i gminy Brwinów obejmujący obszar nr 9a i 9b 

stanowiący fragment jednostki administracyjnej Brwinów. Poinformował również, że Komisja ds. 

Statutu dobiega końca i jednocześnie zaprosił radnych na ostatnie posiedzenie, które odbędzie się 

30 października br. 

 

5. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

 

5.1. zmiany uchwały nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2023 

roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2024-2034 

(RM0006.71.2024); 

 

Burmistrz Gminy Brwinów Arkadiusz Kosiński poinformował, że szczegółowe omówienie 

projektu uchwały odbyło się na Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii, jednocześnie prosząc 

Panią Skarbnik Elżbietę Dolotę o wskazanie autopoprawek. 

 

Skarbnik Elżbieta Dolota przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski przekazał,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2023 roku w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2024-2034 (RM0006.71.2024); 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Kacper Kozłowski, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek 

Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Krupa 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.2. zmian w uchwale budżetowej nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia  

20 grudnia 2023 r. (RM0006.72.2024); 

 

Skarbnik Elżbieta Dolota przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały, która była tożsama  

z autopoprawką do poprzedniego projektu uchwały i dotyczyła jedynie zapisów w podstawie 

prawnej. 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski poinformował,  

że komisja również pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie  z dnia 20 grudnia 

2023 r. (RM0006.72.2024); 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Kacper Kozłowski, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek 

Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Krupa 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.3. rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Owczarnia dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego w 2025 r. (RM0006.66.2024); 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski poinformował,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała tej projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Owczarnia dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego w 2025 r. (RM0006.66.2024); 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Kacper Kozłowski, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek 

Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Krupa 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.4. rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Falęcin dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego w 2025 r. (RM0006.65.2024); 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski poinformował,  

że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Falęcin dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego w 2025 r. (RM0006.65.2024); 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Kacper Kozłowski, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek 

Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Krupa 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.5. rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Czubin dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego w 2025 r. (RM0006.63.2024); 
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Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski poinformował,  

że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Czubin dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego w 2025 r. (RM0006.63.2024); 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Kacper Kozłowski, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek 

Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Krupa 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.6. rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Kotowice dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego w 2025 r. (RM0006.64.2024); 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski poinformował,  

że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Kotowice dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego w 2025 r. (RM0006.64.2024); 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, 

Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta 

Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Adamczyk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
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Karolina Krupa 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta. 

 

5.7. zmiany regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw i innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Brwinów (RM0006.68.2024); 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Sportu, Marta Bartos poinformowała, że komisja 

zaopiniowała pozytywnie ten projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie 

zmiany regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania  i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw i innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Brwinów (RM0006.68.2024); 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Kacper Kozłowski, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek 

Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Krupa 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.8. przyjęcia Gminnego programu osłonowego w zakresie transportu osób niepełnosprawnych  

ze spektrum autyzmu na zajęcia integracyjne i terapeutyczne na rok 2025. (RM0006.67.2024); 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Adrianna Olczak poinformowała, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia Gminnego programu osłonowego w zakresie transportu osób niepełnosprawnych  

ze spektrum autyzmu na zajęcia integracyjne i terapeutyczne na rok 2025. (RM0006.67.2024); 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Kacper Kozłowski, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek 

Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Krupa 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.9. określenia na terenie gminy Brwinów miejsc publicznych, na terenie których nie będzie 

obowiązywał zakaz spożywania napojów alkoholowych (RM0006.69.2024); 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Adrianna Olczak poinformowała, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały z naniesionymi autopoprawkami. 

 

Zastępca Burmistrza Jerzy Wysocki omówił wprowadzone autopoprawki. 

 

Głosowano w sprawie 

określenia na terenie gminy Brwinów miejsc publicznych, na terenie których nie będzie 

obowiązywał zakaz spożywania napojów alkoholowych (RM0006.69.2024); 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Kacper Kozłowski, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek 

Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Krupa 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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5.10. przyjęcia planu pracy na II półrocze 2024 roku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Brwinowie (RM0006.62.2024); 

 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia planu pracy na II półrocze 2024 roku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  w Brwinowie 

(RM0006.62.2024); 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Kacper Kozłowski, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek 

Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Krupa 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.11. przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie skargi na uchwałę 

Rady Miejskiej w Brwinowie (RM0006.73.2024); 

 

Głosowano w sprawie 

przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie skargi na uchwałę Rady 

Miejskiej w Brwinowie (RM0006.73.2024); 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Kacper Kozłowski, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek 

Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Krupa 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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5.12. obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2025 rok 

(RM0006.74.2024); 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski poinformował,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała tej projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2025 rok 

(RM0006.74.2024); 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Kacper Kozłowski, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek 

Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Krupa 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.13. określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2025 rok 

(RM0006.75.2024); 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski poinformował,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała tej projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2025 rok (RM0006.75.2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Kacper Kozłowski, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, 

Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agata Tymińska 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Krupa 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta. 

 

5.14. udzielenia Województwu Mazowieckiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

dofinansowanie zadania „Rozbudowa dwóch skrzyżowań na DW nr 719 na terenie gminy Brwinów 

– skrzyżowanie z ulicą Kępińską w Brwinowie od km 27+801,80 do km 28+051,80 oraz 

skrzyżowanie z ul. Jodłową w Brwinowie od km 27+570 do km 27+730” (RM0006.76.2024); 

 

Burmistrz Arkadiusz Kosiński poinformował, że jest to uchwała jedynie porządkująca tytuł  

i nazwę zadania inwestycyjnego w uchwale nr VI.49.2024. 

 

Głosowano w sprawie 

udzielenia Województwu Mazowieckiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

dofinansowanie zadania „Rozbudowa dwóch skrzyżowań na DW nr 719 na terenie gminy Brwinów 

– skrzyżowanie z ulicą Kępińską w Brwinowie od km 27+801,80 do km 28+051,80 oraz 

skrzyżowanie z ul. Jodłową w Brwinowie od km 27+570 do km 27+730” (RM0006.76.2024); 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (21) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, 

Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, 

Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

Głos zabrał Radny Maciej Żukowski poruszając ponownie temat braku miejsc postojowych przy 

targowisku miejskim. Przypomniał, że we wrześniu br. złożył wniosek do Urzędu o zmianę 

organizacji ruchu na odcinku ul. Armii Krajowej, aby na miejscach parkingowych wydłużyć czas 

postoju do 60 minut. 

 

Głos zabrał Radny Adam Adamczyk, zwrócił się do radnych zachęcając do zainteresowania się 

pracą grupy roboczej pod patronatem Ministra Klimatu w sprawie podejścia do sposobu 

korzystania z lasów Nadleśnictwa Chojnów. Poinformował, że Burmistrz złożył swoje stanowisko 
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popierające wniosek Nadleśnictwa. Radny zachęcił do dyskusji nad tematem wskazując, że ten 

temat wzbudził na ostatniej Komisji Inwestycji sporo kontrowersji w związku z czym poprosił 

radnych o poparcie wniosku o zwołanie sesji w trybie pilnym tj. przed 30 października czyli 

terminem składania stanowisk popierających czy to stronę społeczną czy lasów państwowych. 

Jednocześnie zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miejskiej Sławomira Rakowieckiego,  

że składa wniosek o zwołanie sesji. 

 

Głos zabrał Radny Grzegorz Mieszała zwracając się z prośbą do Burmistrza aby gmina zleciła 

inwentaryzację kontenerów do zbiórki używanej odzieży, gdyż większość z nich na terenie gminy 

wygląda jak wysypisko śmieci. 

 

Głos zabrała Radna Magdalena Szymczukiewicz zgłaszając dwie kwestie, pierwsza to brak 

informacji na stronie urzędu dotyczącej konkursu na stanowisko dyrektora Brwinowskiego 

Ośrodka Kultury, o którym była wzmianka w ostatnim miesięczniku „Ratusz”. Druga kwestia 

dotyczy strategii rozwoju gminy Brwinów, który został zaktualizowany po konsultacjach 

społecznych i również nie widnieje on nigdzie na stronie internetowej urzędu. 

 

Głos zabrała Radna Karolina Krupa zwracając się do Przewodniczącego Rady Miejskiej, że do 

dnia dzisiejszego nie otrzymała odpowiedzi na maila wysłanego 18 sierpnia 20204r. na skrzynkę 

Przewodniczącego, następnie ponawiając prośbę mailem 26 września 2024r. w sprawie 

usprawnienia funkcjonowania odcinka drogi ul. Sochaczewska -Grudów-Falęcin. 

 

Głos zabrała Radna Marta Bartos popierając apel Radnego Grzegorza Mieszały dotyczący 

kontenerów na odzież, sugerując ponownie o przestawienie ich w dogodniejsze miejsce. 

 

Głos zabrał mieszkaniec Brwinowa z prośbą o trzymanie kciuków i wspieranie gdyż bierze udział 

w Łodzi w mistrzostwach świata w podnoszeniu ciężarów na ławeczce. 

 

Głos zabrał mieszkaniec w związku z petycją, którą złożył w imieniu mieszkańców dotyczącej 

zmiany organizacji ruchu przy ul. Poziomki w Otrębusach. Mieszkańcy zaproponowali zmianę 

organizacji ruchu, aby wprowadzić tam strefę zamieszkania. Z odpowiedzi Urzędu wynika,  

że sugerowane jest wprowadzenie strefy zamieszkania w całym Karolinie, ale dopiero po 

konsultacjach społecznych. Więc z założenia taka propozycja nie zyska poparcia, bo na ulicach 

dojazdowych do ulicy Poziomki mieszkańcy nie zgodzą się na wprowadzenie strefy zamieszkania. 

 

Głos zabrał Radny Maciej Żukowski odnosząc się do tematu bezpieczeństwa na ul. Poziomki  

w Otrębusach w kontekście czy mieszkańcy zdają sobie sprawę ze wszystkich konsekwencji jakie 

niesie wprowadzenie strefy zamieszkania na tej ulicy, chociażby że pojazdy można parkować 

wyłącznie na miejscach do tego wyznaczonych. 

 

Głos zabrała Radna Marta Bartos wyjaśniając przedmówcy, że na spotkaniu mieszkańców  

ul. Poziomki, które zostało zorganizowane wraz z sołtysem Otrębus, było szczegółowo omawiane 

wszystko co wiąże się z postawieniem znaku strefy zamieszkania i po takim zebraniu zebrano 

ponad 100 podpisów mieszkańców popierających tę petycję. 
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Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński odnosząc się do poszczególnych wypowiedzi: 

- w temacie parkowania na ul. Armii Krajowej poinformował, że wróci do tematu i przyjrzy się 

problemowi; 

- jeśli chodzi o segregowanie odzieży i pojemniki do tego przystosowane, to od stycznia ulegnie  

to zmianie bo przepisy się zmieniają i pojemników już w ogóle nie będzie. Obecnie problem z tymi 

pojemnikami jest taki, że większa ich część znajduje się na terenach prywatnych i nie ma podstawy 

aby ich usuwać; 

- odnośnie konkursu na stanowisko dyrektora ośrodka kultury, to na BIP’ie jest zarządzenie,  

a zostanie uzupełniony wpis w zakładce „praca w jednostkach organizacyjnych”, ale będzie 

również jeszcze obszerny artykuł na ten temat; natomiast co do dokumentu „Strategia rozwoju 

gminy Brwinów” to został on przesłany do radnych w terminie zgodnym z uchwałą i zgodnie  

z sugestią radnych nie został on wprowadzony do porządku na tej sesji i będzie procedowany  

na listopadowej; 

- kolejny temat to korespondencja w sprawie usprawnienia funkcjonowania odcinka drogi  

ul. Sochaczewska -Grudów-Falęcin i problem związany z przepływem odpowiedzi może wynikać 

z faktu, że na jeden wniosek odpowiedź wyszła ze skrzynki burmistrza, gdyż bezpośrednio na nią 

radna przesłała wniosek; 

- sytuacja ul. Poziomki i kilku okolicznych ulic wynika z faktu, że wpłynęło kilka petycji od 

różnych grup mieszkańców w tematyce wyznaczenia strefy zamieszkania. W związku  

z powyższym musimy rozpatrzeć wszystkie petycje i traktować je w taki sam sposób. Dlatego 

zostaną one poddane konsultacjom, przy których wymagane będzie podanie konkretnego adresu 

zamieszkania. Informacja o konsultacjach wraz z materiałami będzie dostarczana do skrzynek 

pocztowych mieszkańców mogących brać udział w konsultacjach. 

 

Głos zabrał mieszkaniec Brwinowa nawiązując do słów radnego Adama Adamczyka w sprawie 

dyskusji, która odbyła się na posiedzeniu Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii na temat lasów 

społecznych zachęcając do dalszej dyskusji i poparcia strony społecznej przy ochronie lasów. 

 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Sławomir Rakowiecki zamknął posiedzenie VIII Sesji Rady Miejskiej 

w Brwinowie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotował: Łukasz Dybała 


